



# BLPS After School Registration Form

## 佛光人文學校課輔班報名表

Student Information 學生資料	
Child's Name 學生姓名:	Birth Date 學生生日:
Name of Public School 學校名稱:	Phone of Public School 學校電話:
School Address 學校地址:	
Parent/Guardian Information 家長資料	
Mother's Name 母親姓名:	
Mother's Contact No. 母親電話:	
Mother's E-mail 母親電子郵件:	
Father's Name 父親姓名:	
Father's Contact No. 電話:	
Father's E-mail 電子郵件:	
Emergency Contact Information 緊急聯絡人資料	
Name 緊急聯絡姓名:	
Contact No. 緊急聯絡人電話:	



# BLPS After School Registration Consent Form

## 佛光人文學校課輔班家長同意書

1. Parents will be notified two weeks in advance of any changes or cancellations to the school's pick-up routes. The school reserves the right to adjust and/or make any changes to the pick-up routes at any time.

如本校接車線路有調整或取消，會提前兩週通知家長。本校有權利對接車線路隨時進行調整和更改。

2. If your child will be absent from school, please call the school office before 2:00 p.m. on that day. Failure to notify the office in a timely manner will result in a \$10.00 fine for each absence.

您的孩子如果當天缺席沒去上學，請家長在當天下午 2:00 以前打電話通知我校辦公室。沒有及時通知辦公室，本校將每次罰款\$10 美金。

3. Parents are asked to pack pencils, erasers, and water bottles for their children. Children are not allowed to bring their own toys, dangerous items, or electronic devices to school. The school may contact the parents, if necessary.

請家長自備準備好鉛筆、橡皮、水杯。不允許帶自己的玩具、危險物品和電子通訊設備。如有需要學校會與家長聯絡。

4. If your child's school district is on holiday or closed, our school will not provide any afterschool care. (Teachers from the afterschool program will also be off due to the district closure).

如果您孩子所在的學區不上學休假或停課，本校不提供 Afterschool 託管 (Afterschool 老師也會因學區停課會不上班)。

5. Parents are expected to check their emails regularly. Our school will notify parents of any announcements via email. If there are any changes to the email address or telephone number, please contact the office right away to make the updates.

請各位家長及時查看郵箱，本校有任何通知會發郵箱告知家長。如果郵箱和電話有改變，請及時告知辦公室修改。

Parent's Signature 家長簽字 \_\_\_\_\_ Date 日期 \_\_\_\_\_